

نموذج مسئول علاقات المستثمرين

السادة/ قطاع الشركات المقيدة
البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد،

نفيد سيادتكم علما بأسماء السادة مسئولى علاقات المستثمرين بالشركة وذلك طبقا لمتطلبات الاجراءات التنفيذية لقواعد قيد وشطب الاوراق المالية بالبورصة المصرية والصادرة بقرار مجلس ادارة البورصة المصرية رقم (1) بتاريخ 2014/02/11.

انه قد تم الاختيار بقرار من مجلس إدارة الشركة الصادر بتاريخ 2024/3/3

اسم المسئول: محمد فهمي عبد الرحمن

الوظيفة: مدير ادارة الموارد المالية للمجموعة

ارقام التليفون: 22633052 - 24032274

الفاكس: 24036128

الموبايل: 01001645255

عنوان المراسلات: 22 شارع انور المفتى - مشروع طيبة 2000 - مدينة نصر.

نسبة المساهمة في الشركة: 0.00189 %

أقر ان جميع البيانات المقدمة من الشركة صحيحة ومعدة تحت مسئولية الشركة وألتزم بموافاة البورصة بأية تعديلات تطرأ عليها وفقا لقواعد القيد والاجراءات التنفيذية وتعديلاتهما.

العضو المنتدب

حسن جبرى





تحريرا في 2024/3/3

Investor Relations Officer Form**Disclosure and Governance Sector**

EGX,

We would like to inform you with the names of our investor Relations officers and this is in accordance with the requirements of the executive procedures of listing rules issued by the BOD of the EGX No. (1) Dated 11/02/2014,

The officer was selected by the decision of the company's Board of Directors held on 3/3/2024

Investor Relations name	Mohamed Fahmy Abd El , Rahman		
Title	Group Treasury dept. Manager		
Telephone numbers	24032274 -22633052		
Mobile number	01001645255	Fax	24036128
Correspondence address	22 Anwar El Mufti Street - Tiba Project 2000 - Nasr City		
Ownership percentage	0.00189%		

I acknowledge that all data submitted by the company is correct and prepared under the company's responsibility, and I agree to provide the EGX with any amendments in line with the registration rules and executive procedures, as well as any amendments to such rules and procedures.

Date: 03/03/2024

Managing director

Hassan Gabry


